
Continuen les reunions per def inir el pla de sanejament a

Cass� de la Selva

L'Ajuntament podria retardar la data d'entregade la documentaci� f insal

mes de desembre

CASSË DE LA SELVA | R. VAN EECKHOUT

L'Ajuntament de Cass� de la Selva continua treballant amb reunions peri�diques en el pla de sanejament que ha

de servir com a mesura de rescat per la situaci� de "gaireb� fallida" en la qual es troben les f inances municipals.

Tal com va destacar l'alcalde cassanenc, Enric Bagu�, "la idea �s treballar amb tots els grups pol�tics per veure

cap on podem anar amb el pressupost de l'any vinent, i a par tir d'aqu� s'ha de veure cap on anir� el pla de

sanejament". Aquest dijous se celebrar� el ple ordinari on s'han d'anunciar les modif icacions en les ordenances

f iscals, en el qual s'han d'adoptar mesures per apujar els ingressos i abaixar el d�f icit.

Tot i que en un inici s'havia apuntat que la documentaci� ?recollida per poder-se acollir al pla de sanejament

s'entregaria a ?mitjan mes de novembre, l'alcalde va apuntar que segurament ?aquesta data es veur� f inalment

endarrerida. "La idea era presentar-ho al novembre, per� segurament ser� cap al desembre. Estem recollint

dades i mirant-ho tot amb lupa entre tots els grups pol�tics".

Bagu� va destacar no saltaran passos per entregar quan abans millor la documentaci�, i va explicar que "no �s

el pressupost d'un sol any, �s un pla de molts anys, una cosa m�s meticulosa que s'ha de fer a poc a poc".

El batlle va destacar que les diferents reunions que s'han anat produint durant aquest mes han servit per

fomentar el di�leg i acostar postures entre els diferents grups, i no descar ta que aquesta sigui una pr�ctica

habitual en el futur quan es presentin q�estions rellevants.
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